
Zápisnica z členskej schôdze OZ Rady rodičov Palisády 57 zo dňa 2. 11. 2023 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Členská schôdza  uznášaniaschopná. 

Stretnutie viedla: p. Šebestová, predsedníčka OZ Rady rodičov Palisády 57  

Zapisovateľ: p. Dubanová 

Overovatelia: p. Šebestová 

Program: 

1.      Privítanie členov  
2.      Schválenie programu,  voľba zástupcov rodičov do orgánov o. z. 
3.      Prehľad aktivít a projektov o. z. 
4.      Finančná správa OZ Rada rodičov Palisády 57 za rok 2022/23 
5.      Podnety rodičov  
6.      Rôzne  

1. Privítanie zástupcov členov RR a hostí 

Pani Šebestová prítomných rodičov a vysvetlila, že členskú schôdzu je potrebné usporiadať 
podľa nových stanov 1x počas školského roka. 

2. Schválenie programu a voľba zástupcov rodičov do orgánov o. z. 

Program členskej schôdze bol schválený a do orgánov združenia boli navrhnutí: 

Predsedníčka/štatutár:   Mária Šebestová 

Pokladníčka:    Zdenka Dubanová 

Revízor:     Martin Demko 

Hlasovanie: 

Za: všetci prítomní    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

3. Prehľad aktivít a pripravovaných projektov o. z. 

Občianske združenie v minulom školskom roku nevyberalo poplatky na svoju činnosť. Hlavné zdroje 
príjmov boli 2% podielu zaplatenej dane a z projektov. 

Prostredníctvom získaných grantov o. z. v minulosti zabezpečilo napríklad: 

- Pritnú fontánu od nadácie BVS 
- Úprava školského dvora – nadácia VUB v hodnote 1 500 eur a VW nadácia 1000 eur 

Z vlastných zdrojov boli pravidelne zabezpečované školské pomôcky na základe požiadaviek učiteľov, 
napríklad dataprojektory do všetkých tried EZŠ, 15 ks mikroskopov, pomôcky na vyučovanie chémie, 
šatníkové skrine, klimatizácia do učebne informatiky, stojan na bicykle a stojan na kolobežky, ale aj 
prístup do Akadémia Alexandra, Smart books, Wocabee, jazykové hry, knihy v slovenčine, atď. 

Aktuálne škola realizuje projekt Nadácie SPP Oddýchnime si SPPolu (500€) a Nadácie Volkswagen 
„Malá športovo – oddychová zóna“ (2500 €).  

o. z. iniciovalo a kompletne financovalo rekonštrukciu a obnovenie školskej knižnice na 1. poschodí 
školy. 



o. z. pravidelne organizuje Vianočný bazár, v minulosti sa s Evanjelickou diakoniou spolupodieľalo na 
organizovaní akcie „Koľko lásky sa zmestí do krabice od topánok“ pre Domov detí v Banskej Bystrici, 
Útulok pre matky s deťmi v Hornej Mičinej a Denný stacionár vo Vranove nad Topľou. Minulý rok o. z. 
zastrešilo v plnom rozsahu akciu generálneho biskupského úradu ECAV „Krabice požehnania“. 

Škola sa na podnet o. z. zapojila do projektu obchodného reťazca Kaufland - Čerstvé hlavičky. Vo 
všetkých doteraz vyhlásených ročníkoch tejto súťaže vyhrala naša škola v tvrdej konkurencii ostatných 
škôl prvé miesto a tak dostávajú deti aj v tomto školskom roku pravidelne raz za týždeň ovocie alebo 
zeleninu.  

Zapojili sme sa tiež opakovane do projektu Do práce na bicykli. 

Pripravované a plánované projekty: 

1. Koľko lásky sa zmestí do krabice od topánok 
2. Adventný bazár – 3. 12. 2023 
3. Návrh na pravidelné stretnutie rodičov a učiteľov na spoločných raňajkách v budove EZŠ. 
4. Spoločný koniec a začiatok školského roka 
5. 4x do roka spoločný výlet/prechádzka 

Ak by rodičia vedeli o projekte, do ktorého by sa mohla naša škola zapojiť, prosíme, aby ste túto 
informáciu poskytli zástupcovi triedy. 

4. Finančná správa OZ Rada rodičov Palisády 57 za rok 2022/23 

Finančnú správu za uplynulý školský rok predniesla p. Dubanová. 

Hlasovanie za prijatie finančnej správy: 

Za: všetci prítomní    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

Finančná správa je prílohou tejto zápisnice. 

5. Podnety rodičov  

Rodičia v 4. A sa pýtajú, kedy budú mať žiaci učiteľa matematiky.  Pani riaditeľka informovala, že pani 
učiteľka Maruniaková bude učiť matematiku v tejto triede. Podľa nového nariadenia je kvalifikovanou 
učiteľkou aj pre žiakov 4. ročníka, pretože táto trieda patrí do 2. cyklu základného vzdelávania. 

Škola naďalej hľadá kvalifikovaných učiteľov pre viaceré predmety, z tohto dôvodu bude 
pravdepodobne začiatkom decembra potrebné upraviť rozvrh. Vedenie školy urobí všetko pre to, aby 
bol v maximálnej možnej miere zachovaný identický koniec vyučovania, ako je teraz. 

Využívanie telocvične – p. zástupkyňa bude opakovane rokovať s vlastníkom budovy a žiadať prístup 
do malej telocvične. Je pravdepodobné, že sa aj kvôli tomu bude ešte žiakom meniť rozvrh. 

Otázka nájmu školy na ďalšie roky: dozorca cirkevného zboru ECAV na Slovensku Bratislava – Veľký 
kostol uistil vedenie školy, že zbor nemá záujem nepredlžiť nájomnú zmluvu a ani neuvažuje s iným 
využívaním tejto budovy ako pre účely EZŠ. 

6. Rôzne 

Žiadne 

Zapísala: Zdenka Dubanová 

Overila: Mária Šebestová 

V Bratislave, 20.11.2023 


